
Протокол № 01-24/25 

засідання педагогічної ради Черкаського державного фахового бізнес-коледжу 

 

26.03.2025 р. м. Черкаси  

 

ПРИСУТНІ: 

Голова педагогічної ради: д-р екон. наук, професор Куклін О.В. 

 

Члени педагогічної ради: Азьмук Н.А., Богун М.М., Бондаренко В.М., Боровик 

Т.М., Бурмістров С.В., Васильчук Є.О., Гензерська О.О., Дернова І.А., Долока Л.В., 

Дражан Н.С., Захарова М.В., Здір В.А., Касьян Т.К., Крижановська О.М.,  

Кузнецова Н.Б., Куксенко С.І., Люта М.В., Марченко С.В.,  Музиченко В. М., 

Піскова С.П., Полях С.С., Устиченко С.В., Фастовська О.Т., Фахрадова В.С., 

Ходаковська О.О., Хотунов В.І., Байдак М.О., Котенко К.О., Степаненко А.А. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Розгляд та затвердження правил прийому до Черкаського державного 

фахового бізнес-коледжу в 2025 році -  відповідальний секретар Приймальної 

комісії Фастовська О.Т.  

2. Обговорення та затвердження рішення щодо відкриття нових освітніх 

бакалаврських програм та припинення набору на окремі освітні програми у 2025 р 

- завідувачі кафедр, голови ЦК. 

3. Обговорення та затвердження рішення щодо відкриття нових освітньо-

професійних програм за рівнем фахової передвищої освіти та припинення набору 

на окремі освітньо-професійні програми у 2025 р - завідувачі кафедр, голови ЦК. 

4. Розгляд та затвердження вартості надання освітніх послуг у ЧДБК для 

вступників 2025 року – Гензерська О.О. 

5. Розгляд та затвердження Концепції освітньої діяльності Черкаського 

державного фахового бізнес-коледжу освітньо-професійного ступеня фахового 

молодшого бакалавра галузі знань F «Інформаційні технології», спеціальність F3 

«Комп’ютерні науки», освітня програма «Комп’ютерні науки і штучний інтелект» 

– Хотунов В.І. 

6. Розгляд та затвердження плану роботи педагогічної ради на ІІ семестр 

2024/2025 н.р. – Дернова І.А. 

7. Рекомендація до оприлюднення збірників тез за результатами 

конференцій:  



- XVІІ Студентської науково-практичної конференції «Тенденції розвитку ІТ-

технологій в Україні» – Азьмук Н.А. 

- XVІІ Всеукраїнської науково-практичної конференції «Тенденції та 

перспективи розвитку економіки України в умовах сучасних викликів» – 

Азьмук Н.А. 

8. Різне. 

 

1. Виступили:  
- відповідальний секретар приймальної комісії Фастовська О.Т., яка 

проінформувала членів педагогічної ради про те, що наказом Міністерства освіти і 

науки України від 10 лютого 2025 року № 168 затверджено Порядок прийому на 

навчання для здобуття вищої освіти в 2025 році, а також від 07 лютого 2025 року 

№ 166 затверджено Порядок прийому на навчання до закладів фахової передвищої 

освіти в 2025 році.  

Відповідальний секретар приймальної комісії Фастовська О.Т. також 

повідомила про особливості, терміни вступної кампанії та правила розрахунку 

конкурсного балу для вступу на перший курс. 

Матеріали презентацій з даного питання додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував затвердити Правила прийому до Черкаського 

державного фахового бізнес-коледжу за освітньо-професійним рівнем «Фаховий 

молодший бакалавр» у 2025 році та Правила прийому до Черкаського державного 

фахового бізнес-коледжу за освітнім рівнем «Бакалавр» у 2025 році.  

 

 Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

 Вирішили: 1) Затвердити Правила прийому до Черкаського державного 

фахового бізнес-коледжу за освітньо-професійним рівнем «Фаховий молодший 

бакалавр» у 2025 році. 

2) Затвердити Правила прийому до Черкаського державного фахового бізнес-

коледжу за освітнім рівнем «Бакалавр» у 2025 році. 

 

2. Виступили:  
2.1. Хотунов В.І., який наголосив на необхідності відкриття нової ОПП 

«Комп'ютерна інженерія, штучний інтелект та цифрові інновації», спеціальність 

«Комп'ютерна інженерія» та обґрунтував доцільність  не здійснювати набір за ОПП 

«Комп'ютерна інженерія» у 2025 р. 

Матеріали доповіді  з даного питання додаються до цього протоколу. 

 

Головуючий запропонував відкрити нову бакалаврську ОПП «Комп'ютерна 

інженерія, штучний інтелект та цифрові інновації», спеціальність «Комп'ютерна 



інженерія» та  не здійснювати набір за ОПП «Комп'ютерна інженерія» у 2025 р. 

  

 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

 Вирішили: Відкрити нову бакалаврську ОПП «Комп'ютерна інженерія, 

штучний інтелект та цифрові інновації», спеціальність «Комп'ютерна інженерія» та  

не здійснювати набір за ОПП «Комп'ютерна інженерія» у 2025 р. 

 

2.2. Касьян Т.К., яка обґрунтувала необхідність відкриття нової 

бакалаврської ОПП «Мультимедійний дизайн», спеціальність «Дизайн». 

Доповідачка підкреслила зниження попиту на бакалаврську ОПП «Графічний 

дизайн», спеціальність «Дизайн» та запропонувала не здійснювати набір у 

наступному навчальному році. Касьян Т.К зазначила, що за бакалаврською ОПП 

«Графічний дизайн» передбачено два випуски у червні 2025 р. та у червні 2027 р. 

Матеріали доповіді  з даного питання додаються до цього протоколу. 

 

Головуючий запропонував відкрити нову бакалаврську ОПП 

«Мультимедійний дизайн», спеціальність «Дизайн» та не здійснювати набір за 

бакалаврською ОПП «Графічний дизайн» у 2025 р. 

 Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

Вирішили: Відкрити нову бакалаврську ОПП «Мультимедійний дизайн», 

спеціальність «Дизайн» та не здійснювати набір за бакалаврською ОПП 

«Графічний дизайн» у 2025 р. 

 

2.3. Кузнецова Н.Б., яка довела необхідність відкриття нової бакалаврської 

ОПП «Менеджмент та конкурентоспроможність підприємства», спеціальність 

«Менеджмент» та зауважила про необхідність припинення набору на бакалаврські 

ОПП «Економіка та управління бізнесом», спеціальність «Економіка» та 

«Підприємництво, торгівля та біржова діяльність» спеціальність «Підприємництво 

та торгівля» у 2025 р. Кузнецова Н.Б. акцентувала, що останні випуски за цими 

програмами передбачено у червні 2026 р. та червні 2027 р. 

Матеріали доповіді  з даного питання додаються до цього протоколу. 

  

Головуючий запропонував відкрити нову бакалаврську ОПП «Менеджмент та 

конкурентоспроможність підприємства», спеціальність «Менеджмент», а також 

припинити набір  на бакалаврські ОПП «Економіка та управління бізнесом», 



спеціальність «Економіка» та «Підприємництво, торгівля та біржова діяльність» 

спеціальність «Підприємництво та торгівля». 

  

 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

Вирішили: Відкрити нову бакалаврську ОПП «Менеджмент та 

конкурентоспроможність підприємства», спеціальність «Менеджмент», а також 

припинити набір  на бакалаврські ОПП «Економіка та управління бізнесом», 

спеціальність «Економіка» та «Підприємництво, торгівля та біржова діяльність» 

спеціальність «Підприємництво та торгівля». 

 

3. Виступили:  
3.1. Хотунов В.І, який навів обґрунтування щодо відкриття нової ОПП за 

рівнем ФМБ «Комп'ютерні науки та штучний інтелект», спеціальність 

«Комп'ютерні науки» у 2025 р.  

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу. 

 

Головуючий запропонував відкрити нову ОПП за рівнем ФМБ «Комп'ютерні 

науки та штучний інтелект», спеціальність «Комп'ютерні науки» у 2025 р.  

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

 Вирішили: відкрити нову ОПП за рівнем ФМБ «Комп'ютерні науки та 

штучний інтелект», спеціальність «Комп'ютерні науки» у 2025 р.  

 

3.2. Музиченко В.І, яка довела необхідність відкриття нової ОПП 

«Графічний дизайн», спеціальність «Дизайн» за рівнем фахового молодшого 

бакалавра та припинення набору на ОПП «Дизайн» з 2025 р. 

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу. 

 

Головуючий запропонував відкрити нову ОПП за рівнем ФМБ «Графічний 

дизайн», спеціальність «Дизайн» у 2025 р. та припинити набір на ОПП «Дизайн» з 

2025 р. 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  



 Вирішили: відкрити нову ОПП за рівнем ФМБ «Графічний дизайн», 

спеціальність «Дизайн» у 2025 р. та припинити набір на ОПП «Дизайн» у 2025 р. 

 

3.3. Кузнецова Н.Б., яка підкреслила доцільність відкриття нової ОПП 

«Менеджмент та підприємництво», спеціальність «Менеджмент» та припинення 

набору на ОП «Економіка», спеціальність «Економіка» у 2025 р. 

Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.  

 

Головуючий запропонував відкрити нову ОПП за рівнем ФМБ «Менеджмент 

та підприємництво», спеціальність «Менеджмент» та припинити набір на ОПП 

«Економіка», спеціальність «Економіка» у 2025 р. 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

 Вирішили: відкрити нову ОПП за рівнем ФМБ «Менеджмент та 

підприємництво», спеціальність «Менеджмент» та припинити набір на ОПП 

«Економіка», спеціальність «Економіка» у 2025 р. 

 

4. Виступили:  
- головний бухгалтер Гензерська О.О., яка довела до відома присутніх 

розрахунок  вартості навчання для вступників 2025 року. 

 Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.  

 

Головуючий запропонував затвердити вартість надання освітніх послуг у 

ЧДБК для вступників 2025 року. 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

 Вирішили: затвердити вартість надання освітніх послуг у ЧДБК для 

вступників 2025 року. 

 

5. Виступили:  
- завідувач відділення бакалаврської підготовки Хотунов В.І., який ознайомив 

присутніх з основними положеннями Концепції освітньої діяльності Черкаського 

державного фахового бізнес-коледжу освітньо-професійного ступеня фахового 

молодшого бакалавра галузі знань F Інформаційні технології, спеціальність F3 

Комп’ютерні науки, освітня програма Комп’ютерні науки і штучний інтелект. 

- Азьмук Н.А., яка звернула увагу на актуальність поданої Концепції освітньої 

діяльності, а також підтримала зазначені в ній принципи освітньої діяльності та 

напрямки реалізації освітнього проекту.  



Проект концепції додається до цього протоколу.  

 

Головуючий запропонував затвердити Концепцію освітньої діяльності 

Черкаського державного фахового бізнес-коледжу освітньо-професійного ступеня 

фахового молодшого бакалавра галузі знань F Інформаційні технології, 

спеціальність F3 Комп’ютерні науки, освітня програма Комп’ютерні науки і 

штучний інтелект. 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

 Вирішили: затвердити Концепцію освітньої діяльності Черкаського 

державного фахового бізнес-коледжу освітньо-професійного ступеня фахового 

молодшого бакалавра галузі знань F Інформаційні технології, спеціальність F3 

Комп’ютерні науки, освітня програма Комп’ютерні науки і штучний інтелект. 

 

6. Виступили:  
- секретар педагогічної ради Дернова І.А., яка ознайомила присутніх із планом 

роботи педагогічної ради Черкаського державного фахового бізнес-коледжу на ІІ 

семестр 2024/2025 н.р.  

Проект плану додається до цього протоколу.  

 

Головою педагогічної ради на голосування була внесена пропозиція  прийняти 

за основу плану роботи педагогічної ради на ІІ семестр 2024/2025 н.р. 

Голосували:  

«за» - 30 осіб; 

«проти» - немає;  

«утримались» - немає.  

Вирішили: ухвалити план роботи педагогічної ради Черкаського державного 

фахового бізнес-коледжу на ІІ семестр 2024/2025 н.р. 

 

7. Виступили:  
- голова організаційного комітету ХVІІ Всеукраїнської науково-практичної 

конференції «Тенденції та перспективи розвитку економіки України в умовах 

сучасних викликів» та голова XVІІ Студентської науково-практичної конференції 

«Тенденції розвитку ІТ-технологій в Україні» д-р екон. наук Азьмук Н.А., яка 

проінформувала присутніх про результати проведених конференцій та 

презентувала збірники тез за результатами конференцій.   

Матеріали доповідей додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував рекомендувати до оприлюднення збірники 

матеріалів  ХVІІ  Всеукраїнської  науково-практичної  конференції  «Тенденції  та  




